

Referat af møde i afdelingsbestyrelsen i afd. 13 d. 201015

Deltagere: Rita, Carlo, Dosta og Anne

Afbud: Leif

Dagsorden

1. Siden sidst
2. Eventuelt – alt muligt

1. Siden sidst

På beboermødet blev der spurgt ind til muligheden for at få røgalarmer i opgangene. Vi beder administrationen undersøge, hvad det ville koste.

Der er forslag til opslag i opgangene om at holde dørene lukket hele dagen og den rette brug af containere m.v.

På beboermødet blev også spurgt om opstregning på p-pladserne. Vi beder administrationen undersøge om det er noget, vi selv kan bestemme og hvad det evt. vil koste.

Der er forespørgsel på fælles aktiviteter fra bestyrelsen i afd. 11. Vi foreslår, at bestyrelserne i 9-11 og 13 mødes d. 3. november, så vi kan drøfte muligheder og ønsker.

2. Eventuelt

Vi mangler stadig at få repareret nogle revner ved nedgang til mødelokale m.v.

Der er ønske om gennemgang af vaskerierne med hensyn til vinduer og baljer, der ikke er helt i orden.

Carlo foreslår, at vi får undersøgt mulighederne for at få lagt fliser i stedet for måtter ved indgangsdørene. Det har han hørt, der er succes med andre steder.

Referent: Anne